
PROTOKÓŁ Nr LXIV/2023

z Sesji Rady Miasta Szczecinek w dniu 21 września 2023 r.
pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https //www hdsystem pl/fms/video/mdex php^streamName=szczecinekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek 21 radnych

Obecnych 18 radnych, według załączonej listy obecności

Nieobecni radni Joanna Pawłowicz, Jacek Brynkiewicz, Ryszard Pazoła

Rozpoczęcie Sesii Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum,

- otworzyła LXIV sesję RM, przedstawiając porządek obrad

1 Otwarcie sesji

2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 22 06 2023 r

3 Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok

4 Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2035.

5 Uchwała w sprawie udzielenia z budżetu Miasta Szczecinek pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie projektu pn „Budowa sieci tras 

rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa Pojezierzy Zachodnich etap IX”

6 Uchwała w sprawie nabycia w drodze komunalizacji nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa

7 Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek

8 Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków województwa zachodniopomorskiego, położonym na terenie miasta Szczecinek

9 Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych

10 Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kilińskiego-2" w Szczecinku

11 Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Marcelm-I” w Szczecinku

12 Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Szkolna-2” w Szczecinku

13 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Parkowa IM” w Szczecinku

14 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Trzesieka III” w Szczecinku

15 Uchwała w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku

16 Uchwała w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników

17 Uchwała w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników

18 Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wniesionej przez 

Prokuratora Rejonowego w Szczecinku na uchwałę Rady Miasta Szczecinek Nr LVIII/513/2023 z dnia 26 stycznia
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2023 r w sprawie zmiany uchwały Nr XLV!/425/2022 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 kwietnia 2022 r 

w sprawie pomocy udzielanej obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa

19 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani SD na działania Dyrektora Miejskiego Centrum Wsparcia 

w Szczecmku
20 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A R na działania Komendanta Straży Miejskiej w Szczecmku

21 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P Ch na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

22 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P Ch na Dyrektora Samorządowej Agencji Promocji i Kultury 

w Szczecmku

23 Informacja Przewodniczącej Rady Miasta

24 Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji me objętej tematyką sesji

25 Informacja z działalności Burmistrza Miasta

26 Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

27 Wnioski i oświadczenia radnych

28 Zakończenie sesji

Ad.2
Przyiecie protokołu z sesn z dnia 22 06 2023 r

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:
- protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad mm

Radny Janusz Rautszko opuścił posiedzenie Rady Miasta 

Stan obecnych radnych 11 osób

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednoałośme 17 głosami „za" orzyieła protokół z dnia 22 06 2023 r

Ad-3.
Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok

Radny Janusz Rautszko wrócił na posiedzenie Rady Miasta 

Stan obecnych radnych 18 osób

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania
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W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednoglośme 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXIV/574/2023
w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

MA
Uchwała w sprawie zmiany wieloietniei prognozy finansowei Miasta Szczecinek na lata 2023-2035

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 15 głosami ..za'' przy 3 głosach ..wstrzymujących sie" podieła uchwałę

Nr l_XIV/575/2023
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2035. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.5.
Uchwała w sprawie udzielenia z budżetu Miasta Szczecinek pomocy finansowei w formie dotacu ceiowei

Woiewództwu Zachodniopomorskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie proiektu pn „Budowa sieci tras

rowerowych Pomorza Zachodniego - Trasa Pojezierzy Zachodnich etap IX”

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami ..za” podieła uchwałę
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Nr LX!V/576/2023
w sprawie udzielenia z budżetu Miasta Szczecinek pomocy finansowej w formie dotacji celowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie projektu pn. „Budowa sieci tras rowerowych 

Pomorza Zachodniego - Trasa Pojezierzy Zachodnich etap IX".
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.6.
Uchwała w sprawie nabycia w drodze komunalizacii nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za" podieła uchwałę

Nr LXIV/577/2023
w sprawie nabycia w drodze komunalizacji nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.7.
Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za" podieła uchwałę

Nr LX!V/578/2023
w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Str. 4



Ad.8.

Uchwała w sprawie udzielenia dotacn na prace konserwatorskie, restauratorskie. roboty budowlane przy zabytku

wpisanym do reiestru zabytków województwa zachodniopomorskiego, położonym na terenie miasta Szczecinek

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXIV/579/2023
w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków województwa zachodniopomorskiego, położonym na terenie miasta
Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.9.
Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednoałośnie 18 głosami ..za” podieła uchwałę

Nr LXIV/580/2023
w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.10.
Uchwała w sprawie mieiscoweao planu zagospodarowania przestrzennego ..Kilińskiego^” w Szczecmku
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Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr LXIV/581/2023

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kilińskiego-2” w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.11.

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Marcelin-I" w Szczecinku.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za" przy 4 głosach „wstrzymujących się1' podjęła uchwałę:

Nr LXIV/582/2023

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Marcelin-1” w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.12.

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Szkolna-21' w Szczecinku.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,
str. 6



w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXiV/583/2023
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Szkolna-2” w Szczecinko.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.13.
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„Parkowa IM” w Szczecmku

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednogłośme 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXIV/584/2023
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„Parkowa III” w Szczecinko.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.14.
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„Trzesieka llł” w Szczecmku

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami ..za’' podieła uchwałę
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Nr LXIV/585/2023

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„Trzesieka Ml” w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.15.

Uchwała w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za" podjęła uchwałę:

Nr LXIV/586/2023

w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.16.
Uchwała w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe:

- omówiła projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za" podjęła uchwałę:

Nr LXIV/587/2023

w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów na ławników.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.17.

Uchwała w sprawie zasięgnięcia informacn o kandydatach na ławników

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podieła uchwałę

Nr LXIV/588/2023
w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.18.
Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego w Szczecinie skargi wmesionei przez

Prokuratora Reionowego w Szczecmku na uchwałę Rady Miasta Szczecinek Nr LVI11/513/2023 z dnia 26 stycznia

2023 r w sprawie zmiany uchwały Nr XLVi/425/2022 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 kwietnia 2022 r w sprawie

pomocy udzielanei obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbroinym na terytorium teoo państwa

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednoołośme 18 głosami ..za” podieła uchwałę

Nr LXIV/589/2023
w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie skargi wniesionej przez 

Prokuratora Rejonowego w Szczecinku na uchwałę Rady Miasta Szczecinek Nr LVII!/513/2023 z dnia 26 

stycznia 2023 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/425/2022 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 kwietnia 2022 

r. w sprawie pomocy udzielanej obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego
państwa.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały
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Ad.19.

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani S D na działania Dyrektora Miejskiego Centrum Wsparcia w Szczecmku

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- wyjaśniła dlaczego przeczytała pełne dane skarżącej, ponieważ zgodnie z interpretacją Pana Mecenasa 

Podkowiaka jest to dozwolone i zgodne z RODO

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- omówił projekt uchwały i wyjaśnił uzasadnienie,

- Komisja jednogłośnie 4 głosami „za’’ zaopiniowała skargę jako bezzasadną

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Wiesław Suchowiejko radny:

- stwierdził, ze me ma takiego wrażenia, ze skarga jest bezzasadna, ze postępowanie jest bezduszne 

odpowiadając w sposób „bezzasadna”,

- uznał, ze skarga po jej lekturze jest zasadna, a ta zasadność wynika z poczucia krzywdy, które jednoznacznie 

wynika z tego, co skarżąca pisze, bo godzin było zbyt mało,

- zapytał Pana Przewodniczącego Komisji, czy zapytali Panią Dyrektor MCW czy zwiększona liczba godzin 

przyznana w sierpniu została wykonana, czy to jest tylko przyznanie na piśmie na papierze, a de facto mc się 

me poprawiło?

- zapytał również, czy na posiedzeniu Komisji został poruszony temat jednego pracownika MCW, na którego 

skarży się skarżąca, co się z mm stało?

- podkreślił, ze sformułowanie, ze skarga jest bezzasadna uważa za nieuzasadnione, skarga jest skargą, jest 

zasadna, aczkolwiek me ma powodów, by kogokolwiek w tej sprawie o coś oskarżać np Panią Dyrektor

0 niedopełnienie obowiązków, me to jest zamiarem, ale sformułowanie, które idzie w eter i otrzymuje 

skarżąca, ze jest bezduszne, jakbyśmy me dostrzegali, ze coś się stało, a dzieje się niewłaściwie,

- zapytał, co jako rada moglibyśmy zrobić?

- jak wesprzeć Miejskie Centrum Wsparcia, bo Wojewoda obniżył liczbę godzin

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- stwierdził, ze me jesteśmy od tego, zęby grać na emocjach i mówić, ze coś jest bezduszne, jakie są nasze 

odczucia, czy nam się coś podoba, tylko jaka jest rzeczywista sytuacja finansowa, formalnoprawna

1 czy Pani Dyrektor postąpiła w tej sytuacji dochowując wszelkiej staranności, zachowała wszelkie zasady, 

które są zgodne z możliwościami finansowymi,

- jeżeli chodzi o wsparcie, to me dostaliśmy wystarczającej ilości środków, inne padały deklaracje, inne środki 

zostały przekazane Jeżeli jest inicjatywa, to trzeba się opodatkować i przekazać pieniądze w formie 

darowizny, jako oznaczone i to będzie mógł Pan Radny zainicjować i takie datki przekazać,
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- me widzę żadnych przeszkód, zęby np dzisiaj padła deklaracja i przekazać roczne uposażenie radnego i Pani 

skarżąca będzie miała do dyspozycji dodatkowe środki na Miejskie Centrum Wsparcia, będzie to forma 

darowizny znaczonej, będzie rzeczywiste wsparcie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przekazała głos Pani Dyrektor Miejskiego Centrum Wsparcia Małgorzacie Jabłońskiej

Radny Marek Bogdanowicz opuścif posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 17 osób

Małgorzata Jabłońska Dyrektor Miejskiego Centrum Wsparcia:

- Szanowni Państwo, trudno me zgodzić się z tym, co powiedział Pan Radny Wiesław Suchowiejko 

Rzeczywiście, w ocenie osoby, która złozyła tą skargę na pewno realizacja tych usług i przyznanie w takiej 

wysokości i sposób organizacji może być dia mej krzywdzący Natomiast z drugiej strony tez tak jest jak Pan 

Radny powiedział - tutaj me chodzi o obarczanie winą którejś ze stron, tym bardziej mnie myślę jako Dyrektora 

Miejskiego Centrum Wsparcia, ponieważ zarówno ja, jak i pracownicy dokładamy wszelkich starań, zęby klient 

do nas przychodził i był zaopiekowany,

- jeżeli chodzi o realizację programów rządowych jest tak, ze wnioskujemy o środki do Wojewody, te środki 

i liczba godzin, która była planowana do zrealizowania w tym roku, została zmniejszona,

- program tez ewoluuje, z roku na rok on się rozwija, coraz większa informacja dochodzi do mieszkańców,

coraz więcej osób się ubiega o te usługi Tak było w tym roku, ze między poziomem naszej diagnozy,

a oczekiwaniami społecznymi, nastąpił wzrost zainteresowania tym programem Podejmując decyzję, zęby te 

wszystkie osoby zostały objęte wsparciem musieliśmy zmniejszyć liczbę godzin dla tych osób,

- jeżeli chodzi o pracownika, który został wskazany w skardze, to zostało to omówione na komisji Ten 

pracownik od miesiąca lipca me pracuje Nie wiązało się to z tym, ze zaniedbywał swoich obowiązków, po 

prostu tak droga życiowa mu się poukładała, ze zmienił pracę,

- odpowiadając na pytanie o wykonanie godzin usług, rzeczywiście tak jest, ze me zawsze ilość godzin usług 

przyznanych po rozliczeniach została w takiej ilości wykonana Mają na to wpływ sytuacje życiowe i losowe 

Nasz personel tez choruje, ma absencje i w związku z tym me zawsze u wszystkich osób te usługi są 

realizowane w takim wymiarze, w jakim zostały przyznane,

- w tej chwili me odpowiem na pytanie dotyczące sierpnia, bo po prostu me pamiętam,

- również me pamiętam, czy skarżąca me zgłosiła rzeczywiście swojego asystenta zęby była bardziej

zadowolona z tych usług, tu me może być członek rodziny, me zawsze tym ludziom udaje się nawiązać

relacje, my na bieżąco staramy się reagować na różnego rodzaju sytuację

Radny Marek Bogdanowicz wrócił na posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych- 18 osób

str. 11



Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- myślę, ze Pani Dyrektor na wszystkie wątpliwości Pana Radnego odpowiedziała, na komisji faktycznie 

bazujemy na przepisach prawa, może Mecenas bardziej mógłby wytłumaczyć dlaczego te skargi są 

traktowane jako bezzasadne,

- co do treści to faktycznie, tak jak Pani Dyrektor powiedziała, było wnioskowane do Wojewody o większą ilość 

godzin,

- wszyscy członkowie komisji, którzy byli obecni, byli zgodni jednogłośnie,

- potwierdzam, ze dopytywałem o tego pana, na którego skarżąca się skarżyła

Wiesław Suchowiejko radny:

- dziękuję Pani Dyrektor i Panu Przewodniczącemu za wyjaśnienia,

- me zmieniają one mojej opinii co do samego stwierdzenia o bezzasadności skargi, Pani Dyrektor wręcz 

potwierdziła moją opinię, ze ta skarga jest zasadna,

- zapisując to w uchwale, to może w uzasadnieniu należałoby napisać, ze rozumiemy powody, dla których Pani 

skargę składa,

- warto wspomnieć, ze Pani Dyrektor podejmuje starania i czym wszystko, by uczynić zadość oczekiwaniom,

- możemy uznać, ze skarga jest częściowo zasadna czy zasadna, ale komisja me widzi powodu karania 

kogokolwiek, ze zaleca dalsze starania o uczynienie postępu by skarżąca me miała juz powodu takich skarg 

składać,

- odnosząc się do inicjatywy Pana Burmistrza to mogę wspierać każdego, Pan tez i wszyscy możemy, jednak 

wydaje mi się, ze również możemy poszukać środków w naszym budżecie na wsparcie tych potrzeb, 

w których mieszkańcy do nas piszą skargi, a my odpowiadamy, ze one są bezzasadne

Marek Ogrodziński, radny:

- odniosę się do kwestii zasadności bądź niezasadności,

- jeżeli my uznajemy, ze skarga jest zasadna to w tym momencie musimy wskazać osobę, która została w tej 

skardze wymieniona i powiedzieć ze me dopełniła pani obowiązków, niewłaściwie pani pracowała, 

konsekwencje naszej decyzji muszą być pociągnięte,

- zasadność bądź niezasadność postępowania pewnych rzeczy wymaga dalszych konsekwencji,

- me dlatego mówimy o bezzasadności skargi, ze me czujemy empatycznych podejść do tego wszystkiego 

i wiemy, ze powinny być dodatkowe rzeczy,

- podsumowując, jeżeli uważamy, ze me ma osoby, która jest za to odpowiedzialna, to skarga jest w tym 

momencie bezzasadna

Wiesław Suchowiejko radny:

Panie Radny, me jest tak, jak Pan mówi, myślę, ze Pan Mecenas Podkowiak pomoże rozstrzygnąć ten spór,

- me wydaję mi się, ze skarga, kiedy zostaje uznana za zasadną, musi pociągać za sobą jakieś konsekwencje 

typu dyscyplinarnego,

- czy me uważa Pan, ze ta skarga jest uzasadniona odczuciami skarżącej?
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Marek Ogrodziński, radny:

- me chodzi o kwestie emocjonalne,

- jeżeli Pani Dyrektor nie dysponuje personelem, środkami finansowymi to można jej postawić zarzut

0 niewłaściwe gospodarowanie zasobami finansowymi i osobowymi-?

- jeżeli ktoś me dopełni możliwości pewnych rzeczy, jeżeli w szpitalu dyrektor medyczny me zapewni dyżuru 

lekarza na oddziale, bo me ma tego personelu to czy w tym momencie skarga jest zasadna czy jest 

niezasadna1? Zasadna, więc jak me ma możliwości obstawienia tego dyżuru to poniesie za to konsekwencje

- w mojej ocenie skarga jest niezasadna, me możemy wyciągać konsekwencji, bo przyznajemy się do tego, ze 

ta osoba, która wykonywała tą pracę, me wykonała jej w sposób należyty

Czesław Podkowlak, mecenas:

- wyjaśniam, ze moja rola jeżeli chodzi o sporządzenie projektów uchwał jest wyłącznie rolą usługodawcy, a me 

żadnego kreatora, więc me będę wypowiadał się merytorycznie, czy skarga jest zasadna czy niezasadna, tu 

wypowiada się wyłącznie komisja,

- me podzielam poglądu, to juz mówię formalnie co do istoty skarg rozpoznawanych przez m.m organ 

stanowiący, poglądu Pana Radnego Wiesława Suchowiejki dlatego, ze wielokrotnie takie uchwały są badane 

przez organ nadzoru i organ nadzoru jednoznacznie wskazuje, ze taka uchwała, która me podlega 

zaskarżeniu do sądu administracyjnego, jednak musi zawierać podstawowe elementy, czyli uzasadnienie 

faktyczne i prawne,

- proszę zauważyć, słusznie Pan Radny me wymienił nazwiska pracownika, ponieważ to jest skarga na 

działalność albo na dyrektora jednostki, w tym miejscu me powinny padać nazwiska, ponieważ jeżeliby ten 

pracownik pracował i byłaby skarga na pracownika, to tutaj byście państwo me mieli tej skargi, tylko juz Pani 

Dyrektor by rozpoznawała, a w tym wypadku mówimy o działalności jednostki lub o działalności

1 wykonywaniu obowiązków przez Panią Dyrektor i wtedy ona odpowiada również z tytułu nadzoru,

- w tym konkretnym przypadku, jeżeli radni by uznali albo komisja, ze jest skarga zasadna, to musi wykazać 

dlaczego - to jest pierwsze,

- po drugie, wówczas to jest negatywna praca, negatywna ocena Pani Dyrektor, w tym momencie jest to 

nieformalny sygnał dla Pana Burmistrza, ze powinien coś zrobić,

- tak, oczywiście, Pan Burmistrz może me podzielać poglądu Państwa Radnych i uważać, ze państwo mieliście 

prawo w ramach swoich uprawnień uznać za zasadną,

- Pan Burmistrz uważa, ze me i tez ma do tego prawo,

- dlatego moim zdaniem ja wyczuwam intencję Pana Radnego, ale tu me można miękko podejść do tej sprawy, 

musi być jednoznacznie tak albo me, albo częściowo, nawet jeżeli częściowo zasadna skarga, to tez musi być 

napisane dlaczego w części uznajemy, a dlaczego me,

- tak to wygląda formalnie, a me merytorycznie

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- dodam, w kwestii formalnej bo dzisiaj zostałem pouczony, ze to me ja udzielam głosu, ale Pani 

Przewodnicząca udziela głosu radnym, a wszystkie osoby, które tutaj są na sali, od prezesów, dyrektorów,
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łącznie po obsługę prawną są moimi przedstawicielami i to jest moja kompetencja udzielania i wywoływania 

pracowników do udzielania odpowiedzi

Wiesław Suchowiejko radny:
- chciałbym jeszcze o jednej kwestii powiedzieć, która padła ze strony Pana Radnego Ogrodzińskiego, ze 

w pewnych instytucjach publicznych, niepublicznych bywa, ze jeżeli dyrektor sobie me poradził fizycznie 

z obsadzeniem dyżuru, to jest winien,

- tutaj mamy taką samą sytuację, Pani Dyrektor me mogła sobie poradzić ale uznajmy, ze tu jest niewinna,

- Pan Burmistrz, jak powiedział przed chwilą Pan Mecenas może na to tak spojrzeć, rzeczywiście, powinna była 

to zrobić, ale me miała ani sił, ani środków, am możliwości, a więc odstępuje od kroków dyscyplinujących,

- skarżący ma jakąś satysfakcję, ze coś wskazał, my mamy problem do rozwiązania i Pan Burmistrz jako 

gospodarz budżetu,

- me ma różnicy traktowania dyrektora szpitala, który sobie me mógł poradzić, a dyrektora Miejskiego Centrum 

Wsparcia, która tez sobie me mogła poradzić,

- jednak on jest winny, a ona jest niewinna,

- widzę różnicę, która mnie zastanawia tytułem puenty, bo za chwilę będziemy głosować

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw" i 4 głosach „wstrzymuiacych sie” oodieła

uchwałę

Nr LXIV/590/2023
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani S.D. na działania Dyrektora Miejskiego Centrum Wsparcia w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.20.
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A R na działania Komendanta Straży Mieiskiei w Szczecinku

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- omówił projekt uchwały i wyjaśnił uzasadnienie,

Komisja jednogłośnie 4 głosami „za” zaopiniowała skargę jako bezzasadną

Radna Ewa Ogrodzińska i radny Jerzy Kania opuścili posiedzenie Rady Miasta 

Stan obecnych radnych 16 osób

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję
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Wiesław Suchowiejko radny:

- podobna sytuacja, juz mniej emocji ale czytając skargę pana A R , wyjaśnienia Pana Komendanta, a także 

uzasadnienie uchwały uznającej tę skargę za bezzasadną, mam pewne wątpliwości z uznaniem za 

bezzasadne, bo jak to wynika z wyjaśnień Pana Komendanta, najpierw strażnicy zażądali płacenia mandatu 

w wysokości 500 zł, potem podjęli negocjacje i zeszli na 200 zł,

- następnie jak Pan Komendant pisze, cytuję notatkę z tego zdarzenia „ zadekretowałem dla strażnika 

pełniącego funkcję oskarżyciela publicznego z poleceniem przeprowadzenia postępowania w sprawie 

wykroczenia Ten zamiast zebrać materiały w tej sprawie, które pozwoliłyby lub me na skierowanie wniosku 

o ukaranie, gdy przyszedł skarżący się zaproponował mu przyjęcie mandatu karnego w wysokości 100 zł ”, 

czyli w negocjacjach schodzimy z 500 zł do 100 zł, potem Pan Komendant stwierdza, ze skarżący mc me 

zapłaci,

- brakuje stwierdzenia, ze zastosuje się tutaj do pouczenia,

- przepraszam, czy tak powinno to wyglądać?

- przyznam, ze jest to niepoważne, przy minimum złośliwości można powiedzieć, ze doszło tu do próby 

wyłudzenia nienależnych instytucji środków finansowych?

- skoro komendant stwierdza, ze w zasadzie rozejdźmy się bez żadnej kasy ale 500 zł na początku 

przepraszam za określenie „chciano przytulić”, to moim zdaniem jest tu za co przepraszać skarżącego,

- uważam, ze obywatel ma prawo me znać przepisów natomiast instytucja jaką jest Straż Miejska i jej 

funkcjonariusze powinni te przepisy znać,

- dodam, ze Pan Komendant wyjaśnia ten błąd sporadycznością podejmowania przez strażników miejskich 

interwencji na terenach leśnych,

- powinno być stwierdzenie, ze aby zapobiec na przyszłość tego rodzaju incydentom strażnicy zostali pouczeni, 

przeszkoleni,

- mam wrażenie, ze wyjaśnienia Pana Komendanta pogrążają Straż Miejską, a me wyjaśniają cokolwiek na jej 

korzyść dlatego uważam, ze skarga me jest bezzasadna

Radny Jerzy Kania wrócił na posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 17 osób

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- Panie Radny rozpoczynając swoją wypowiedź, mówił pan bez emocji, po czym stwierdza pan na forum, ze 

komendant „chciał przytulić",

- wydaje mi się, ze sugerowanie, ze straż coś przytula, jest naprawdę wielkim nadużyciem,

- mówił Pan to publicznie ija przynajmniej uważam, ze co najmniej Pan powinien powiedzieć tak, pomyliłem się, 

ale najlepiej, żeby Pan użył słowa, przepraszam,

- każdy z nas, jako kierowca czy użytkownik jakiejś przestrzeni, może zostać pouczony, bo to jest w gestu 

osoby kontrolującej i uważam ze mandat jest juz ostatecznością,

- często się co zdarza, ze kontrolujący sprawdzi w wykazie czy ta osoba robiła wykroczenia czy to jest krotność 

wykroczeń wtedy pouczenie me odnosi skutków i jest nakładany mandat,

Str. 15



- uważam, że to nic złego i nagannego, żeby Straż Miejska czy policja pouczenia wprowadzała i były one 

codziennością,

- jest to bardziej humanitarne i mobilizuje do tego żeby uważać i mieć z tego większą nauczkę, niż karę.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- przypomnę, że komisja 4 głosami „za" zaopiniowaliśmy tą skargę jako bezzasadną,

- jako komisja spędzamy nad tymi skargami bardzo dużo czasu, zbieramy się często w ciągu tygodnia,

- dziękuję radnym, że jesteśmy w stanie się zebrać w przeciągu 3 dni,

- dodam, że nastąpiła tu błędna interpretacja przepisów i Straż Miejska współpracuje ze strażą leśną.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze swej strony chciałabym podziękować zarówno Panu Przewodniczącemu jak i wszystkim członkom Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Naprawdę macie Państwo niełatwą pracę, a ostatnio bardzo dużo takich spraw na 

was spływa i dziękuję za wasze zaangażowanie.

Wiesław Suchowiejko radny:

- odnosząc się do słów Pani Przewodniczącej to można się cieszyć, że mieszkańcy jeszcze chcą skargi pisać 

i mają nadzieję, że rozpatrzymy je tak, jak powinny być rozpatrywane,

- nawiązując do wypowiedzi Pan Burmistrza wyjaśnię, że ja nie powiedziałem, że komendant coś „przytulił", że 

straż coś „chciała przytulić",

- powiedziałem wyraźnie, że można odnieść takie wrażenie i że złośliwie rzecz ujmując, a kolokwialnie mówiąc 

przytulenie,

- co do pouczenia, które Pan Burmistrz wymieniał, to sam miałem w życiu kilka radości przez straż np. 

w Bobolicach i dotrzymuje danego tam słowa,

- w tej sytuacji pouczenia nie było, nie wyczytałem go z materiałów, które otrzymałem,

- Panie Przewodniczący Zawada, materiały na temat skarg otrzymuję kiedy już je rozpatrzycie, nie wiem, co się 

wcześniej dzieje, jeżeli Pan zechce, to proszę mnie informować i przesyłać materiały wcześniej, jak czas mi 

pozwoli to będę na posiedzeniu jako radny,

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- Pan radny Wiesław Suchowiejko nie jest członkiem tej komisji, ale tak jak każdy inny radny ma prawo na tych 

posiedzeniach uczestniczyć.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- w biurze Rady Miasta są materiały odnośnie skarg i każdy radny może być obecny na komisji,

- zapraszamy na komisję, jakakolwiek pomoc będzie dla nas ułatwieniem,

- odnosząc się do bezduszności, że uznajemy wszystkie skargi za bezzasadne dodam, że mieliśmy kiedyś 

skargę uznaną za zasadną Towarzystwa Oświatowego dot. biuletynu informacji publicznej ale w większości 

przypadków tak jak Pan Radny mówi i ma pan rację skargi przez komisję są opiniowane za bezzasadne.
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Andrzej Grobelny radny:

- Szanowna Pani Przewodnicząca, Panie Przewodniczący, przypomnę, ze jestem w Komisji Skarg i Wniosków 

i bardzo się cieszę, ze Pan Przewodniczący zaprosił dzisiaj wszystkich państwa do uczestnictwa w obradach 

tej komisji,

- rozumiem, ze dzień otwartych drzwi się rozpoczął,

- Panie Przewodniczący będę chciał, zęby Pan wyjaśnił kto może przebywać, jakie media, gdzie to trzeba 

zgłosić bo do tej pory me był Pan chętny, zęby ktoś uczestniczył i parę razy wyprosił Pan media,

- cieszę się z tej zmiany stanowiska i na następnym naszym posiedzeniu będę Pana prosił o dokładne 

sprecyzowanie zasad gry

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- Panie radny, zawsze każdy radny miał prawo uczestniczyć w spotkaniach każdej komisji, me trzeba być 

członkiem komisji, zęby w posiedzeniach komisji uczestniczyć,

- podkreślam każdy radny,

- rozmawiamy w tej chwili o radnych i radni me potrzebują specjalnego zaproszenia na komisje bo mają takie 

prawo,

- oczywiście me będąc członkiem danej komisji, me biorą udziału w głosowaniu

Radny Marek Bogdanowicz opuścił posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 16 osób

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- Pan radny me zrozumiał tego co zostało powiedziane, odnosiłem się do członków Rady Miasta, do radnych,

- jeśli chodzi o wypraszanie, to mech mi Pan dokładnie przypomni bo ja sobie przypominam tyiko pismo, które 

Pan na jednej z komisji podpisał, odnośnie zabierania głosu przez mieszkańców miasta Szczecinka, później 

się pan tego wypierał,

- pytania, które mi Pan zadaje, juz nieraz Pan zadawał Panu Mecenasowi, jeśli ma Pan ochotę na interpretację 

prawną, to może Pan się zwrócić do Rady Miasta i jeszcze raz dostanie Pan takie wykładnie

Radny Marek Bogdanowicz wrócił na posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych Uosób

Paulina Peciak-Nazarewska radna:

- chciałabym się tutaj wypowiedzieć ponieważ byłam strażnikiem miejskim,

- dziękuję za słowa Pana Burmistrza, bo są otuchą dla strażników miejskich, to jest ciężka praca, zarobki me są 

wysokie, strażników jest mało i to nieprawda, ze mundurowy może się me mylić,

- dziękuję Panu Komendantowi, ze wyjaśnił to szczerze i przyznał się do tego, ze artykuł był może źle 

zastosowany, czy sankcja źle nałożona, ale rzeczywiście to zweryfikowano, zaproponowano 100 zł, wzięto 

pod uwagę sytuację Pana skarżącego i później umorzono to postępowanie,
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- Szanowna Rado, bardzo wiele jest sytuacji jeśli chodzi o interwencję strażników miejskich i uważam, że ze 

strony Straży Miejskiej nie zaszła żadna pomyłka, nie doszło do jakiegoś naruszenia i myślę, że ta skarga jest 

całkowicie bezzasadna.

Radny Jerzy Dudź opuścił posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 16 osób.

Marek Ogrodziński, radny:

- Szanowni Państwo, przykro jest jak ktoś wyciąga zdania z kontekstu różnych wypowiedzi,

- jeżeli wczytamy się w dokument, który komisji przedstawił Pan Komendant Straży Miejskiej, to należy zwrócić 

uwagę, że ta sytuacja była działaniem jako recydywa, trzykrotnie 3 dni pod rząd ta sama osoba w tym samym 

miejscu robiła ten sam czyn,

- pierwszego dnia zwrócono temu panu uwagę, że nie powinien tego robić, że to jest niezasadne, mimo że 

posiada uprawnienia osoby niepełnosprawnej, nie ma prawa korzystać z dróg rowerowych i zatrzymywać 

swojego pojazdu na drogach,

- jako osoba niepełnosprawna ma prawo dodatkowo korzystać z miejsc wyznaczonych dla osoby 

niepełnosprawnej,

- ten Pan miał świadomość po pierwszej interwencji straży miejskiej, że nie postępuje właściwie mimo wszystko 

kolejnego i kolejnego dnia wykonał ten sam czyn, który wiedział, że jest czynem nieprawidłowym,

- wszystkie organa, które są organami nadzorującymi, karającymi, czyli policja, Straż Miejska w wielu krajach 

demokratycznych mają na swoich sztandarach napisany „chronić i pomagać",

- Straż Miejska w Szczecinku zachowała się tak jak powinna, czyli powiedziała, że zrobiłeś to nieprawidłowo, 

powinieneś dostać sankcje, ale sankcją będzie nie koszt finansowy tylko pouczenie,

- przytoczę pewną sytuację pani redaktor Doroty Warakomskiej, która była korespondentem w Stanach 

Zjednoczonych i jadąc na wywiad do Waszyngtonu została zatrzymana przez policjanta za przekroczenie 

prędkości, Pan policjant powiedział, że nie nakłada w tej chwili mandatu, ale jeżeli kiedykolwiek Panią 

zatrzymamy to kara będzie bardziej dotkliwa,

- to jest to, co Pan Radny powiedział kiedyś w miejscowości Bobolice, dał Pan słowo i dotrzymuje Pan tego 

słowa,

- dlaczego Pan skarżący nie mógł dotrzymać tego słowa, dlaczego nie wziął do serca tego, że mimo swojej 

trudnej sytuacji życiowej nie powinien łamać przepisów,

- Panie Radny Suchowiejko, z dokumentów wynika, że pierwsze zdarzenie miało miejsce już 18 lipca, drugie 19 

lipca a trzecie było 20 lipca,

- następnie zapytam, czy obywatel obywatelowi nie ma prawa zwrócić uwagi? - ma prawo,

- jeżeli słyszymy i chwalimy za obywatelskie zatrzymanie, bo osoba jest pijana, to jest ok a zwrócenie uwagi 

obywatelowi przez drugiego obywatela, że w niezasadnym miejscu stoi samochodem, to nie jest ok?

- jeśli Pan Komendant wycofał mandat i skończyło się na pouczeniu, to jest dobrze, czy niedobrze?

- zapytam, na czym polega niewłaściwość działania Pana Komendanta, na tym że skończyło się na rozmowie 

i wycofaniu mandatu finansowego, to jest złe?
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Radny Jerzy Dudź wrócił na posiedzenie Rady Miasta 

Stan obecnych radnych 17 osób

Radni Jerzy Kama i Wojciech Stypa opuścili posiedzenie Rady Miasta 

Stan obecnych radnych 15 osób

Wiesław Suchowiejko radny:

- te zdarzenia miały miejsce 18, 19, 20, z tym, ze 18,19 to były rozmowy między osobami na równych prawach, 

tu nikt nikogo me pouczał, me karał,

- me było w tym żadnej recydywy ponieważ Pan skarżący miał prawo uważać, ze czym tak, jak może czynić,

- co innego kiedy strażnik miejski podjął interwencję 20 lipca następnie odbyła się rozmowa z Panem 

Komendantem, która me zakończyła się pouczeniem bo Pan Komendant podkreślił, ze skarżący zasługuje na 

mandat a po analizie materiałów postanowił umorzyć i odstąpić od dalszych czynności,

- mc tu o pouczeniu me ma

Radny Jerzy Kama wrócił na posiedzenie Rady Miasta 

Stan obecnych radnych 16 osób

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania

W głosowaniu [awnym Rada Miasta 13 głosami „za” i 3 głosami ..wstrzymującymi sie” podieła uchwałę

Nr LXłV/591/2023
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A.R. na działania Komendanta Straży Miejskiej w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Radny Wojciech Stypa wrócił na posiedzenie Rady Miasta 

Stan obecnych radnych 17 osób

Ad.21.
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P Ch na działania Burmistrza Miasta Szczecinek

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- omówił projekt uchwały i wyjaśnił uzasadnienie,

- Komisja jednogłośnie 4 głosami „za” zaopiniowała skargę jako bezzasadną

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania
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W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami „za” 14 głosami ..wstrzymuiacymi się” podieła uchwałę

Nr LXIV/592/2023
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P.Ch. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.22.
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P Ch na Dyrektora Samorzadowei Agencii Promocn i Kultury

w Szczecmku

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- omówił projekt uchwały i wyjaśnił uzasadnienie,

- Komisja jednogłośnie 3 głosami „za” zaopiniowała skargę jako bezzasadną

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję,

Radni Marek Ogrodziński i Andrzej Grobelny opuścili posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 15 osób

Wiesław Suchowiejko radny:
- nadmieniam, ze me polemizuję z sentencją uchwały aczkolwiek tylko o jedno bym prosił, bo w pkt „e” 

z uzasadnienia które czytam, jest napisane ze „skarżący jest osobą uciążliwą, która pisze

- to ze ktoś pisze to pozostawmy jako pewien przywilej, obywatele mogą pisać i daj Boże, zęby pisali choć 

dobrze by było, zęby me nękali,

- prośba do Pana Dyrektora, zęby me skarżyć na to, ze ktoś pisze bo ludzie mogą pisać, piszą i me odbierajmy 

im tego prawa,

- rodzi to określone uciążliwości, sytuacje, których współczuję, ale to jest los wszystkich osób, które działają 

publicznie,

- Pan Burmistrz tez na pewno z tym się zmaga, ludzie piszą, czegoś chcą, ale taka jest natura demokracji i tego 

me powinniśmy chcieć zmieniać

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania

Radni Marek Ogrodziński i Andrzej Grobelny wrócili na posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 17 osób

\f\l głosowaniu iawnvm Rada Miasta 14 głosami „za” i 3 głosami ..wstrzymuiacymi sie” podieła uchwałę
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w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P.Ch. na Dyrektora Samorządowej Agencji Promocji i
w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

informacia Przewodniczacei Rady Miasta

Uwag me zgłoszono

Informacie Przewodniczących Komisu o działalności Komisu me obietei tematyka sesn

Uwag me zgłoszono

Ad.25.
informacia z działalności Burmistrza Miasta

Uwag me zgłoszono

Ad-26.
Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

Pytań me zgłoszono

Ad.27.
Wnioski i oświadczenia radnych

Marek Ogrodziński, radny:

- Szanowni Państwo, chciałbym poddać pod dyskusję i przemyślenie, wzorem niektórych krajów europejskich, 

aby stworzyć miejsca na plażach, tzw plaże handicap-owe dla osób, które są z niepełnosprawnością, są 

wędkarzami, aby ułatwić im możliwość korzystania z naszego jeziora, łatwiejszy dojazd i korzystanie z tej 

formy rekreacji

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- radni dokonali przesunięcia w budżecie ok 25 000 zł, co jest wynikiem zawartego porozumienia między 

miastem, a polskim związkiem wędkarskim, a zakres prac polega na tym, że w obrębie naszego jeziora, na 

terenie miasta zostały wcześniej wykonane platformy dla wędkarzy,

- były sygnały od osób niepełnosprawnych, które chcą wędkować, przyglądać się wędkującym i wspólnie 

z polskim związkiem wędkarstwa na tych platformach zostaną zamontowane barierki, które pozwolą osobom 

na wózku bezpiecznie wjechać na taką platformę, zagwarantuje to poczucie bezpieczeństwa na wysokim 

poziomie,

- tych platform jest kilkadziesiąt na terenie jeziora, na odcinku od Świątek w kierunku wieży Bismarca

- zmiany w budżecie pozwolą na dalsze procedowame, podpisanie umowy i zrealizowanie takich przedsięwzięć
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Radny Jerzy Kania opuścił posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 16 osób.

Paulina Peciak-Nazarewska radna:

- mam pytanie dot. przejścia dla pieszych przy ulicy Narutowicza w kierunku ośrodka dla bezdomnych 

„Zacisze", czy jest możliwość zrobienia przy przejściu oświetlenia ponieważ jest tam bardzo ciemno?

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- jest możliwość, możemy wszędzie wybudować światła, jeżeli poprzedzimy to dokumentacją i zostanie to 

zatwierdzone przez komisję ruchu i organizację ruchu,

- dodam, że ta droga nie jest drogą miejską tylko powiatową,

- obniżony jej status jest wynikiem tego, że powstała w Szczecinku obwodnica,

- kiedyś była to droga krajowa nr 11, dzisiaj jest to droga powiatowa,

- kilka sesji temu zamienialiśmy się pakietami dróg ze starostwem i teraz wszelkie wnioski należy kierować do 

zarządcy drogi czyli do Starostwa Powiatowego w Szczecinku,

- można rozmawiać ze Starostą odnośnie doświetlenia, na pewno będzie chciał, żebyśmy to zrobili.

Ad.28.

Zakończenie sesji.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,

- ustaliła, że biuro Rady Miasta będzie informowało radnych o wszystkich zaplanowanych terminach komisji 

i ich tematach,

- zakończyła LXIV sesję Rady Miasta.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 10:30.

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca Rady Miasta
Katarzyna Dudź
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